
4:4502.07.2020 ~ 29.09.2020

PERKS On Your Next Purchase

SG013 SG014

AS012 SG001

OR

UW201
Comfort Long-Sleeve
Undershirt for Women
(Camellia , ML size)

UW202
Comfort Long
Underpants for Women
(Camellia , ML size)

+

A1 A2

OR

Spend a min. of  in a single receipt to redeem Privilege Set A.RM14,480*

BI031

(Any color and size)

NEORON  Dual 
Purpose Blanket 
Cover

®

MalaysiaMalaysia

EXCLUSIVE
NEW PARTNERS

Privilege Set A

Order must include : FREE

FIRST PURCHASE :
Spend a min. of  
RM1,800* to receive a 
FREE

- Black Color, M size
AS016 Wrist Bands

Privilege Set B

Terms & Conditions
i. Promotion is valid from 02.07.2020 til 29.09.2020 (4:45PM).
ii. Newly-joined partners has to completed his application as a member of Nefful Malaysia 
 within the stipulated period.
iii. Minimum amount stated above refers to member price. Member price refers to the price 
 after 20% off from the catalogue price.
iv. Purchases of sales kit, sales tools and top-up on product exchange will not be taken into 
 consideration for sales accumulation in this promotion.
v. This promotion is not valid in conjunction with other ongoing promotion or Nefful Coupons.
vi. Amendments on orders or combined orders are not allowed after payment is made.

vii. Each new member can onley redeem Privilege Set A or Privilege Set B for the first transaction. Purchase of Perks On Your Next 
 Purchase is not allowed for accumulation, purchase must be completed within a single receipt.
viii. Specified purchases stated in Privilege Set A in this promotion are not allowed for exchange.
ix. No exchange procedure for free gift will be allowed. Free gifts are strictly while stock last. Nefful Malaysia reserves the rights to 
 change or substitute free gift of similar value if the original gift runs out of stock.
x. In event where ‘Exchange Procedure’ has affected criteria of the promotion, free gift(s) received must be returned to the company.
xi. In the event of cancellation of a membership, all gifts given have to be returned.
xii. Nefful (Malaysia) Sdn Bhd reserves the rights to change the terms and conditions without prior notice.

RM1,900 - RM2,040Gifts worth from

BI020W
(Any color and size)

NEORON  Bed
Sheet

®

UW211
Comfort Long-Sleeve
Undershirt for Men
(Olive Drab , ML size)

UW212
Comfort Long
Underpants for Men
(Olive Drab , ML size)

+

AS012
(Pink)

NEORON  Body Wrap®

SG014
(Gray, M size)

Ankle Support (1 Pair / Pk)

SG013
(Gray, M size)

Wrist Support (1 Pair / Pk)

SG001

(Ivory, M size)

Dual Purpose
(Elbow/Knee) Support (1 Pair/Pk)

Spend a min. of
within the same month to receive

RM14,480* on your next purchase

FREE

Gifts worth RM1,330
Gifts worth RM195



單張發票消費滿額達 即可獲贈首購好禮。RM14,480*

BI031
妮美龍兩用被套

（高雅系列）

發票需含至少： 贈送

馬來西亞馬來西亞

4:4502.07.2020 ~ 29.09.2020

條件與規則
i. 特惠活動期間為02.07.2020至 29.09.2020。
ii. 新人須於活動期間內完成入會為妮芙露馬來西亞會員之申請。
iii. 此公告內容所謂之消費額為會員價。此活動會員價即建議售價折扣20%後金額。
iv. 本活動付款金額之計算不含購買輔銷品之金額，亦不含良品換貨支付差額部分。
v. 其他特惠活動或優惠券不可納入此活動。
vi. 所有發票付款後不得更改或合併訂單。

vii. 每位新人首購A禮或B禮僅可二擇一。首購B禮之金額不得與回購禮合併計算，亦不可拆單。
viii. 本活動首購 A 禮之指定購買商品恕不接受更換其它商品。
ix. 贈品恕不接受換貨，送完為止。妮芙露馬來西亞保留以等值商品代替之權利。
x. 如因良品換貨而未達本月各活動之標準者，需於換貨時將該活動所獲之贈品一同隨貨歸還公司。
xi. 解約退貨同時，須將贈品退還公司。
xii. 妮芙露（馬來西亞）私人有限公司保留更改活動內容之權利。

BI020W
妮美龍床單

單張發票消費滿額達
RM1,800*即贈送
AS016

- (黑色，尺寸M)

首次消費：

妮美龍護腕(長版)

總價值RM195

回購禮
已領取首購B禮後，於當月單張發票消費
滿額達RM14,480*可另獲贈以下好禮。

SG013 SG014

AS012

AS012輕盈護身
(粉紅)

SG014悠活護踝（一雙裝）
(灰色，尺寸M)

SG013悠活護腕（一雙裝）
(灰色，尺寸M)

SG001肘膝護具（一雙裝）
(米白，尺寸M)

總價值RM1,330

總價值位於 RM1,900 - RM2,040

SG001

- 尺寸及顏色任選 -

或

- 尺寸及顏色任選 -

UW211
舒柔男仕長袖內衣
(軍綠，尺寸ML)

UW212
舒柔男仕長內褲
(軍綠，尺寸ML)

UW201
舒柔女仕長袖內衣
(山茶紅，尺寸ML)

UW202
舒柔女仕長內褲
(山茶紅，尺寸ML)

+

A1 A2

+或


